

Brugerrådesmøde torsdag den 12. september kl. 10:00-11:30 i køkken.

Brugerrådesmøde torsdag den 12. september kl. 13:00 – 14:20

”Multirummet”

Dagsorden:	Bilag	
1.	Referat fra den 22. maj.	Beslutning: Godkendt.
2.	Nyt til og fra ledelsen.	Fra bruger: Er der mulighed for en fælles udflugt for hele AC? Kent fra BOC – ønsker fisketur? <i>Ja, det kan man. Ledelsen vil gerne bakke op om en udflugt og gerne en fælles fisketur. Vi vil gerne give til at der arrangeres en fælles udflugt og vi har set på forslaget om en fisketur. Det vil vi gerne støtte. Bytoften betaler får tiden og giver kage, så I skal bare selv sørge for madpakker.</i> Brugerrådet foreslår at udflugten bliver en onsdag, da det er den dag alle personaler er på arbejde, vi foreslår at de borgere der gerne vil med denne onsdag, men ikke har dag, kan skifte dag den pågældende uge. Et ønske om stoledans og kørestoledans mv. Evt. et bidrag til dette? <i>Kørestoledans/stoledans er et tilbagevendende ønske, som jeg/Linne ved at der er flere personaler her i Aktivitetscenteret, som gerne vil stå for. Det kan fx være at I skal danse en fredag, til fredagskomsammen.</i> <i>Det er noget, der kan foreslå i grupperne, vi foreslår at Lotte tager ”teten” på denne opgave.</i> <i>Claus siger at nu kommer dette punkt IKKE på dagsordenen igen!!!!!!!</i> Kan ledelsen forklarer hvorfor Købmanden er lukket om onsdagen? <i>Vi har kigget på omsætningen som desværre er faldende. Derfor er vi nødt til at kigge ind i de nye tider vi allerede står i. Der er bl.a. flere der i dag får leveret varer fra andre købmænd.</i> Hvorfor må borgerne i nr. 75 låne lokaler i Aktivitetscenteret, når vi har fået at vide, at det er, kun er personale, der kan låne? <i>Det er kun beboere i nr. 75 der kan låne lokalerne i AC efter AC's lukketid. Det kan personalet ikke.</i> Kan petanquekuglerne være oppe ved banen, så man lettere kan tilgå dem og spille når man har lyst? Evt. et lille skab/opbevaring, hvor kuglerne kan opbevares? <i>Ledelsen vil gerne afsætte midler til at der kan sættes en boks op eller lign. hvor der kan opbevares et par sæt petanquespil.</i>

			<i>Mathis tager opgaven!</i>
3.	a) Økonomi orientering fra Claus.		
4.	Nyt til og fra brugere.		<p>Punktet startede ud med, at Claus orienterede om, at alle der kommer med forslag, skal undersøge prisen på arrangementet, så kan de bagefter søge brugerrådet om at betale.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Én Historie gerne omkring 2. verdenskrig, - et forslag fra John AH som gerne vil have en ud og fortælle om egne oplevelser under krigen. John vil tale med musikgruppen fredag om dette, er det noget de kan være med til at planlægge. • Jagtfortællinger / Et foredrag om en tur til månen, Sofie undersøger mulighederne • En fodboldspiller fra FCM, Helle Yde kontakter dem • Hjerneskadeforeningen - Kenneth Kinastowski, brugerrådet arbejder videre med dette forslag. • Foredrag om borgernes egne fortællinger (Ligesom da Daniel og Helle fortalte deres).
5.	Evaluering af		<p><u>”Det særlige OL” fra d. 20. juni;</u></p> <p><i>Det var en god dag, sjovt at prøve andre ting, ærgerligt at gå glip at indmarchen. Det hele bliver skubbet lidt, så vi kan nå at komme og være med fra starten. Toiletfaciliteterne var ikke gode, men det bliver der gjort noget ved næste år. Planlægningsgruppen vil gerne at Bytoften også deltager og er en del af maden/isen og så videre. Vejret var helt perfekt.</i></p> <p><u>Standup Nikolaj Jartved fra d. 11. september.</u></p> <p><i>”Det var sjovt” ”Han var svær at forstå, men han snakkede bedre mange personer med cerebral parese” ”Det var for meget ”under bæltstedet” ”Dårlige vittigheder!” ”Der var gratis pølser og de var gode”</i></p>
6.	Pårørenderåd		<p>Pårørenderådet på Bytoften er nedlagt, er det ikke et krav, at der skal være sådan et råd på alle Bosteder? Ved Claus.</p> <p><i>Da der er beboermøder i alle afdelinger og vi har et rigtig godt fungerende brugerråd i AC, er der meget lidt at snakke om i Borger/pårørende rådet, og da der er de andre fungerende råd, behøver man ikke at have et borger/pårørenderåd.</i></p>

7.	Musikfestival 2024 d. 17. september er ved være klar?		Vi lavede et lille reklameindslag 😊
8.	Blomsterhilsen en og gaver.		Leif S. Jensen har fået en gave i forbindelse med hans 60-års fødselsdag. Mogens' begravelse, brugerrådet gav en blomst til Lene (Mogens enke) et par dage før begravelsen.
9.	Næste møde?		Fælles brugerrådesmøde mandag d. 11. november kl. 10- 11.30. Brugerrådsmøde mandag d. 11. november kl. 13-14.20.
10.	Evt.		Karsten M.' forslag om et program/dims der kan læse teksten højt, så dem der ikke forstår engelsk eller kan se teksten, kan forstå filmen, eller andet vi ser. Det kunne der være mange i AC der kunne have gavn af. Claus kontakter Charlotte og Linne, om en sådan dims er noget huset betaler, eller om det er noget man skal have privat. kan man blive visiteret til en sådan en oplæser/oversætter. (center for kommunikation) Når vi får svar tilbage, kan det være vi vil gå videre med at undersøge, hvor mange borgere der kunne have gavn af "dimsen" Man kunne printet en oversigt ud, og spørge alle om de tænker de kunne have gavn af den. Brugerrådet er inviteret ned til Karsten, det kan være vi vil sige ja tak til den indbydelse og komme ned til Karsten og se og høre, hvordan det fungerer og hvordan det lyder. Vi kunne være bekymret for at det vil være irriterende for andre at høre på oplæsningen, så vi vil gerne høre det selv....

Referent: Karin J.